
Sitno, 6 czerwca 2013 roku 
 

ST - 0043/VI/35/2013 
 

Protokół Nr XXXV/2013 

R a d y  G m i n y 

w Sitnie 

z dnia 6 czerwca 2013 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
-  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok, 

-  w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sitno na lata 2013-2017, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. 

5. Omówienie sesji wyjazdowej z dnia 25 kwietnia br. 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Antoni Gazda 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Ostapińska Dorota 

10. Palikot Piotr 

11. Pawlicha Bogdan 

12. Stefańczuk Zbigniew 

13. Szajnoga Marek 

14. Tarkot Alina 

15. Tukiendorf Edward 
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Ad 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XXXV Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 

Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy 

Panią Jolantę Hryciuk, kierownika GOPS Panią Barbarę Tor, sołtysów, a także 

księdza proboszcza Parafii Horyszów Polski Czausa. Obrady rozpoczęły się 

o godz. 12
00

 i trwały do godz. 16
20

.  

  

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził,                     

że w obradach uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne quorum potrzebne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi do 

porządku obrad sesji.  

Pan Sekretarz poprosił, aby w porządku obrad umieścić jeszcze jedną 

uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru i ewidencji zabytków. 

Ponieważ uwag więcej nie było Państwo Radni przyjęli proponowany 

porządek obrad wraz z propozycją Pana Sekretarza jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. 

  

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

        Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli nw. Radni: Leszek Kozak, Zygmunt Niedźwiedź, Antoni 

Gazda  

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

Następnie Pan Przewodniczący oddał głos Proboszczowi z Horyszowa 

Polskiego. 

Ksiądz Czaus zapytał skąd ma wziąć pieniądze na odbiór śmieci 

z kontenerów przy cmentarzu w Horyszowie Polskim, kiedy za jeden duży 
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kontener został ustalona stawka na podstawie uchwały w wysokości 500zł, a 

takich kontenerów na cmentarzu jest aż 4. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że wszystkimi odpadami komunalnymi z Gminy 

oprócz cmentarzy zajmuje się Gmina. Śmieci z cmentarza są to zupełnie inne 

odpady, które trzeba będzie zagospodarować w inny sposób. 

 

  

Ad.4 

 

Podjęcie uchwał 

  

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty i propozycje Uchwał 

celem ich podjęcia i omówienia: 

 

1) Uchwała Nr XXXV/197/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 6 czerwca 2013r.  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 

 

Pani Skarbnik omówiła uchwałę. 

Pan Pawlicha zapytał Panią Skarbnik ile zostało pieniędzy z rezerwy.  

Pani Skarbnik powiedziała, że z rezerwy zostało 4 561 zł. 

Pan Borowiec zapytał, co to za pieniądze na archiwum. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że są to pieniądze na przeniesienie archiwum 

zakładowego ze strychu budynku Urzędu Gminy do nowego pomieszczenia 

w Bibliotece przy Centrum Kultury. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

2) Uchwała Nr XXXV/198/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 6 czerwca 2013r.  

sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2013-2017. 

 

Pani Skarbnik omówiła odczytaną uchwałę. 

Pan Pawlicha zapytał ile etatów wzrosło w Gminie skoro wzrosło 

wynagrodzenie pracownicze. 

 Pani Skarbnik wyjaśniła, że nie wzrosła liczba etatów ani wynagrodzenie, 

bo chodzi tu o składki od wynagrodzeń. 

Pan Pawlicha zapytał, czy wzrosła liczba etatów od zeszłego roku 

w Urzędzie Gminy. 

Pan Sekretarz powiedział, że nie wzrosła liczba etatów. Mamy tylko 

sześcioro stażystów na okres 6 miesięcy. Z warunkiem zatrudnienia po upływie 

tego okresu, co najmniej 3stażystów na pół etatu minimum na okres 3miesięcy. 
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W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

3) Uchwała Nr XXXV/199/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 6 czerwca 2013r.  

sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. 

 

Pan Sekretarz omówił uchwałę i przedstawił na mapie, jakich działek 

dotyczą zmiany w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno. 

Podczas dyskusji Pan Wójt zaproponował, aby  załącznik nr 6 odrzucić 

w związku z faktem, iż są to działki „zalewowe”, „(…) a ich właściciel - Pan 

Żabiński kieruje się tylko chęcią zysku, a nie dobrem potencjalnego nabywcy 

gruntu. Później będziemy mieli same problemy w związku z wysokimi wodami 

gruntowymi.” 

Dalej Pan Wójt dodał, że ta sama sprawa dotyczy działek Pana Tkaczyka 

(zał. nr 6) 

Po dyskusji nad uchwałą Przewodniczący zaproponował, aby głosować nad 

każdym z załączników oddzielnie. 

 W związku z tym Przewodniczący poddał pod głosowanie kolejno 

załączniki ww. uchwały i tak: 

- Załącznika nr 1 ww. uchwały został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym, 

- Załącznik nr 2  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, 

- Załącznik nr 3  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, 

- Załącznik nr 4  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, 

- Załącznik nr 5  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, 

- Załącznik nr 6 - w wyniku ponownej dyskusji padła propozycja, aby wyłączyć 

z uchwały wszystkie zmiany dotyczące działek znajdujących się w tym 

załączniku.  

W związku z tym za wyłączeniem załącznika nr 6 (trzy szóstki) z uchwały 

głosowali wszyscy Radni. 

- Załącznik nr 7  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, 

- Załącznik nr 8  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, 

- Załącznik nr 9  został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, 

- Załącznik nr 10 został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, 

- Załącznik nr 11 został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, 

- Załącznik nr 12 został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, 

- Załącznik nr 13 został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, 

- Załącznik nr 14 został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, 

- Załącznik nr 15 został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, 
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4) Uchwała Nr XXXV/200/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 6 czerwca 2013r.  

sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru i ewidencji zabytków. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że w tej chwili, jeśli chodzi o możliwość dotacji 

zabytków to muszą być faktury i dopiero wtedy będzie mogli przeznaczać na ten 

cel pieniądze. 

 

 W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 5  

 

Omówienie sesji wyjazdowej z dnia 25 kwietnia br. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o dyskusje w związku z sesją objazdową. 

Pan Borowiec zapytał o drogę koło Pana Bohacza, ponieważ krzaki rosną koło 

Pana  Jeża i wchodzą na drogę natomiast jego nie ma. „(…)Czy w związku 

z tym każdy może wyciąć te krzaki, czy też nie?” 

Pan Sekretarz powiedział, że będziemy o tym pamiętać – do 5 lat krzaki 

można wyciąć bez zezwolenia.  

Pan Biłant powiedział, że trzeba poprawić drogi na osiedlu, ponieważ 

porobiły się doły. 

Pan Kozak powiedział, że na kopaninie trzeba poprawić drogę, bo się 

porobiły duże koleiny. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że na osiedlu w Jarosławcu spróbujemy 

porównać, resztę postaramy się poprawiać bliżej lipca, sierpnia. 

Pan Przewodniczący poprosił, aby poprawić drogę w Sitnie od drogi 

powiatowej w stronę młyna. 

Pan Sekretarz powiedział, że w miarę możliwości robimy, co możemy 

nawozimy gruz itp. 

 

Ad. 6 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

W związku z uczestnictwem Pana Wójta w Przeglądzie Teatralnym 

w Szkole w Sitnie sprawozdanie przedstawił Pan Sekretarz Marian Bernat. 

 

Poruszając zagadnienia: 
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1. Spółki wodnej ( porobiono rowy melioracyjne), 

2. Drogownictwa ( przetarg na Jarosławiec za torem i Rozdoły, następne 

przetargi zaplanowane są na 13 czerwca Kornelówka, Sitno) 

3. Sieci wodociągowej (Kornelówka, Czołki, Sitno), 

4. Przetarg na wykonanie kotłowni w Szkole w Sitnie odbył się w dniu 

dzisiejszym ( złożono 4 oferty), 

5. Mienia ( dzierżawa działek w Bożym Darze), 

6. Rozprawy w Sądzie Administracyjnym w Lublinie w sprawie projektu na 

Cześniki złożonego Urzędu Marszałkowskiego, 

7. Małych projektów w ramach LGD  ( zostały złożone projekty na zakup 31 

stroi ludowych, na zakup 22 strojów dla orkiestry w Sitnie oraz 

złożyliśmy projekt na wymianę podłogi w remizie w Cześnikach na dużej 

Sali), 

8. Projektu na solary ( jesteśmy na liście rezerwowej, jednak będziemy się 

odwoływać), 

9. Strażackie ( podsumowanie OSP za 2012 rok; 5 maja odbył się dzień 

strażaka; rozstrzygnięto przetarg na samochód strażacki), 

10. Oświatowe ( arkusze organizacyjne, konkurs na Dyrektora Gimnazjum 

w Sitnie; wyniki nauczania klas szóstych), 

Następnie Pan Sekretarz przekazał informacje o wyłożeniu do publicznego 

wglądu zmiany do Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno. Zmiany dotyczą: Bratko Horyszów-Nowa 

Kolonia, trzy lokalizacje kolektorów, wiatraków i biogazowni, zalesienie Pana 

Leszka Brzozowskiego, Stanisławka pod zabudowę naprzeciwko Pana sołtysa, 

uzupełnienie działek u Pana Miszczuka, u Pana Cara w kierunku kolonii, Sitno 3 

działki - łąki za GS-em, Kornelówka - przedłużenie u Pana Denkiewicza 

i Markiewicza.   

Projekt będzie wyłożony do publicznego wglądu od 17 czerwca do 15 

lipca.  

Kolejno Pan Sekretarz poinformował, że te 34 zmiany w Planie 

zagospodarowania przestrzennego, które mieliśmy wcześniej może uda się do 

końca listopada ogłosić w Dzienniku Urzędowym, żeby weszły w życie. 

Pan Przewodniczący poinformował, że wysłaliśmy zaproszenie na 

dzisiejszą sesję  do Dyrektora LODR w Końskowoli w sprawie oczyszczalni 

ścieków w Sitnie w LODR.  

Dalej Pan Sekretarz stwierdził, że na te zmiany, które podjęliśmy dzisiaj 

będziemy musieli na przyszły rok zarezerwować środki, aby zmienić je 

w Planie.  

 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że w dniu jutrzejszym chcemy 

ogłosić przetarg na odpady komunalne. Przetarg będzie na odpady komunalne 

mieszane (960t) na 2 lata od 1 lipca 2013 do 30 czerwca 2015. Odbiór odpadów 
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ma się odbywać, co 3 tygodnie. W przypadku segregacji na szkło białe ma być 

worek biały, na szkło kolorowe worek zielony, na papier i makulaturę kolor 

niebieski, na tworzywa i opakowania kolor żółty i czarny worek ma być 

dołożony do tych osób, które nie segregują oraz czerwony worek na odpady 

biodegradalne. 

Pan Sekretarz  wyjaśnił, że przetarg jest składany na 1675 gospodarstw i na 

wszystko musimy mieć deklaracje. 

Pan Biłant zapytał, ile już wpłynęło deklaracji. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że wpłynęło już 1378 i dalej wpływają. 

Pan Szajnoga zapytał, co w przypadku szkła zbitego. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że raczej trzeba będzie wrzucać do worka 

białego. 

Pan Palikot zapytał, co to był znowu za wyjazd samochodem strażackim 

z Kolonii Sitno w niedzielę do Mircza. 

Pan Sekretarz powiedział, że nie wie, ale na pewno Wójt go nie 

organizował, ponieważ był w Olsztynie na pogrzebie brata i wrócił dopiero 

przedwieczorem. 

Pan Pawlicha poprosił o wyjaśnieni tej kwestii przez Pana 

Przewodniczącego na następnej sesji. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że on nie dysponuje samochodami 

strażackimi i to nie jest do niego argument tylko do Komendanta Staży. 

 

Ad. 7 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

Punkt ten został zrealizowany na bieżąco w trakcie obrad sesji. 

 

Ad. 8 

 

Sprawy różne 

 

Pan Biłant zapytał, kiedy ruszy budowa placu zabaw na osiedlu 

w Jarosławcu. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że czekamy jeszcze na ocenę wniosku 

z Urzędu Marszałkowskiego odnośnie placu zabaw w Kolonii Sitno i 

Kornelówce. Dlatego też na chwilę obecną nie składamy zamówienia na 

wykonanie placów, ponieważ przy większej liczbie może być taniej.  

Dalej Pan Sekretarz powiedział, że Pani sołtys Jarosławca Dolnego musi 

się zastanowić wraz z mieszkańcami, czy robimy plac zabaw z funduszu 

sołeckiego, czy też czekamy, do ogłoszenia wyników naboru.   
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Pani Mańko zapytała, jak Gmina się zachowa w stosunku do osoby, która 

legalnie jeździ TIR-ami po żużlówce osiedlowe. Mieszkańcy nie są zadowolenie 

z tego faktu. 

Pan Pawlicha powiedział, że chodzi tutaj o jego TIR-y, jednak te działki są 

z przeznaczeniem pod przemysł uciążliwy, a w związku z tym trzeba się liczyć 

z tym, iż mogą tamtędy jeździć TIR-y. Każdy, kto kupował w tym miejscu 

działkę wiedział, że będzie tam działalność.  

Dalej Pan Pawlicha powiedział, „…że jeździ po całej Europie, wszędzie są 

zakazy, ale jest dojazd i nie trzeba nic. Do Cześnik jest ograniczenie na 5t i do 

Cześnik miałem zezwolenie od Powiatu. Tutaj złożyłem dokumenty do Gminy, 

bo to jest droga gminna.” 

Pani Mańko powiedziała, że przecież jest jeszcze wjazd od drogi krajowej. 

Pan Pawlicha odpowiedział, że cały czas korzysta z tego wjazdu tylko jak 

wjedzie to i musi wyjechać, a nie ma możliwości żeby wjechać i wyjechać 

jednym wjazdem. 

 Następnie Pan Pawlicha powiedział, że złożył podanie do Wójta 

i zobaczymy jak to będzie rozpatrzone. 

 Pani Mańko stwierdziła, że skoro Gmina wydała pozwolenie na taką 

działalność to niech teraz rozwiąże ten problem, ale nie kosztem mieszkańców. 

 Pan Jerzy Mazurek, zapytał jak wygląda sprawa ze specyfikacją na 

remont remizy w Cześnikach i powiedział, że wie, iż czekamy na odwołanie, 

jednak zasugerował, aby nie przedłużać tego dłużej. 

 Dalej Pan Jerzy Mazurek zapytał, czy na wakacje będzie robione coś 

z sanitariatami w szkole w Cześnikach. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że jeśli chodzi o szkołę to musimy szukać środków. 

 Pan Jerzy Mazurek powiedział, że w budżecie na ten rok chyba były 

zabezpieczone środki na ten cel. 

Pan Sekretarz powiedział, że rzeczywiście były zabezpieczone środki 

jednak poszły na oświatę. 

Pani Mańko na koniec dodała, że przekazuje tylko głosy mieszkańców. 

Pan Sekretarz powiedział, że zdaje sobie sprawę, jakie jest nastawienie 

mieszkańców na osiedlu. 

Pani Tarkot powiedziała, że jest rów koło Pana Budenki, który chyba nie 

ma ujścia, bo stoi w nim woda. 

Pan Sekretarz powiedział, że ten rów ma połączenie i jest przepust. 

Pan Stefańczuk powiedział, że trzeba poprawić drogę gminną 

w Horyszowie –Nowa Kolonia w stronę Pana Chyżego. 

Pan Sekretarz powiedział, że zostało to zrobione - został wysypany gruz. 

Pan Szajnoga zapytał, czy były jakieś rozmowy na temat postawienia 

fotoradaru w Jarosławcu. 

Pan Wójt wyjaśnił, że Zamość nie jest zainteresowany tym tematem, 

ponieważ zarządcą jest Skierbieszów. Natomiast posterunek w Skierbieszowie 

nie ma na to środków. 
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Dalej Pan Wójt powiedział, że na przestrzeni miesiąca zechcemy zaprosić 

komendanta z Zamościa i porozmawiać na ten temat. 

Pan Szajnoga zapytał, kto to tak naprawdę zarządza tą melioracją, która 

został zrobiona w Jarosławcu, czy to Pan Wójt czy Spółka Wodna. 

Pan Wójt wyjaśnił, że ten główny rów, który szedł od drogi powiatowej do 

drogi gminnej był na rzecz Gminy, a w kierunku Sokala i ta część na północ to 

Spółka Wodna. 

Pan Szajnoga powiedział, że ten rów, który idzie od drogi powiatowej 

w stronę byłego Zakładu rolnego został zniszczony a niepoprawiony. Dawniej 

rów był wykonany lepiej, w tej chwili rów zaczyna się rozjeżdżać. Wszystka 

ziemia po wykopaniu została zrzucona na drogę, od strony Stabrowa ta sama 

sytuacja wszystko zostało zrzucone na jedną stronę. 

Następnie Pan Szajnoga powiedział, że jeśli chodzi o rów w stronę Pana 

Namrożego to też grubsze pniaki zostały w rowie i praktycznie tyle zostało 

zrobione. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że ziemia została zabrana z rowów i wywieziona 

na boisko przy szkole w Jarosławcu. 

Pan Szajnoga zapytał, czy został już zakończona sprawa wspólnoty 

w Jarosławcu. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że najprawdopodobniej jest już nowy wykaz 

członków w Starostwie. 

Pan Wójt powiedział, że jakby nie było to jednak rowy melioracyjne 

zostały poprawione w Jarosławcu przez Spółkę Wodną.  

Kolejno Pan Wójt wyjaśnił, że Gmina nie może finansować jakichkolwiek 

prac remontowych remizy w Jarosławcu przy szkole, kiedy to nie zostało 

przekazane Gminie przez wspólnotę. 

Pan Borowiec  zapytał, czy będzie poprawiana nawierzchnia drogi 

powiatowej w Stanisławce i kiedy to będzie. 

Pan Sekretarz powiedział, że ma być to zrobione może nawet jeszcze 

w czerwcu. 

Pan Wójt powiedział, że bardzo trudno jest cokolwiek wyegzekwować od 

Starostwa na drogi powiatowe. 

Pan Borowiec zapytał jak wygląda sytuacja z przewoźnikiem Panem 

Nadrą, chodzi o kursy busów na Stanisławkę. 

Pan Wójt powiedział, że rozmawiał z Panem Nadrą, jednak mimo wszystko 

ograniczy on połączenia na Stanisławkę. Według Pana Wójta chodzi tak 

naprawdę o pieniądze, czyli brak opłacalności połączeń na Stanisławkę. 

Pan Gazda podziękował za zrobienie przystanku w Kolonii Sitno. 

Następnie Pan Gazda zapytał, czy będzie poprawiana droga powiatowa 

koło Pana Senia. 

Pani Ostapińska zapytała, na kiedy jest planowana wymian okien w remizie 

w Stabrowie. 
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Pan Wójt powiedział, że zaczniemy uzgodnienia nie wcześniej jak na 

koniec czerwca z płatnością może w październiku. 

Pan Sekretarz powiedział, że Panie z KGW Stabrów muszą się zastanowić 

nad tym budynkiem obok, czy bierzemy go i zwiększamy środki na to, czy też 

nie. 

Pan Pawlicha zapytał jak wygląda sytuacja z działką w Karpiu. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że w Karpiu musimy napisać oświadczenie, że to 

był kiedyś Karp, a teraz jest Horyszów Nowa Kolonia. Jednak, jeśli chcemy ją 

nabyć na własność to będziemy musieli dopłacić  32 400zł- całkowita wartość to 

177tys. zł. 

Pan Szajnoga zapytał, co z 10tys. zł z funduszu sołeckiego, nie można 

przekazać na zakup stolików i krzeseł dla KGW Jarosławiec. 

Pan Wójt powiedział, że na ruchome części można przekazać. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że jest zapisane z funduszu sołeckiego, iż 

remont chodnika w Jarosławcu -12841zł i zakup stołów taboretów 10tys.zł. 

Pan Szajnoga powiedział, „(…) że jeżeli Spółka Wodna ma tak rządzić 

w Jarosławcu to dziękuje za taką Spółkę. Ponieważ dalej woda stoi na polach 

w Jarosławcu. Nie było tam nic robione ze spraw melioracyjnych, co najmniej 

20 lat. W tej chwili te płytkie rowy, co porobili w Jarosławcu nic nie dały. Na 

łąkach jest ta sama sytuacja”. 

Pan Sekretarz powiedział, że zobaczymy w tej chwili jak rolnicy pójdą do 

koszenia traw na łąkach, czy dalej je zalewa. 

Pan Szajnoga powiedział, że ziemia z pogłębiania rowów został złożona 

nie tylko na drodze, ale również przy drodze - na łąkach rolników. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że wszytka ziemia, która została złożona 

znajduje się w pasie drogowym gminnym, a nie na łąkach rolników. Obecnie 

musimy jakoś tą ziemię zagospodarować. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział, że w tej chwili możemy przejechać nawet 

osobowym samochodem, ponieważ woda płynie rowem, dawniej były te tereny 

zalane. 

Pan Szajnoga powiedział, że chyba nie o tym samym rowie mówimy, 

dlatego że tam pieszo nie przejdzie, a co mówić o przejeździe samochodem. 

Pan Sekretarz powiedział, że w takim razie pojedziemy i zobaczymy, gdzie 

to jest. 

Pan Wójt powiedział, że w miarę możliwości sytuacja w Jarosławcu jest 

poprawiona, jeśli chodzi o meliorację.  

 Pani Ostapińska poprosiła o poprawienie drogi „ogierówki”, a także 

o dwie siatki na bramki na boisku. 

Pan Sekretarz powiedział, że tam pasowałoby również wymienić te bramki, 

dlatego, że są bardzo skorodowane. 

Pan Pawlicha zapytał, kiedy będzie robiony dach w Cześnikach.  

Pan Wójt powiedział, że wstępnie były robione przymiarki do remontu 

remizy w Cześnikach - całość zadania wyniesie około 180tys. zł. Brakuje nam 
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jednak około 60tys.zł teraz pytanie jest, czy Rada wyrazi zgodę na 

przeznaczenie dodatkowych środków na remont remizy. Jeżeli tak to wszelkie 

dokumenty są już przygotowane do ogłoszenia przetargu. 

Pan Wójt poprosił o przegłosowanie zwiększenia środków w wysokości 

około 60tys.zł na remont remizy w Cześnikach wraz z wykonaniem elewacji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie zabezpieczenie środków 

w wysokości 60tys.zł na remont remizy w Cześnikach. 

W wyniku głosowania wszyscy Radni głosowali za zabezpieczeniem tych 

środków. 

Pan Stefańczuk zapytał, czy proboszczowie mają we własnym zakresie 

zapewnić odbiór śmieci z cmentarzy.  

Pan Sekretarz powiedział, że tak jak było to do tej pory. Sami zawierają 

umowy z firmą zajmującą się zbiórką odpadów. 

Pan Borowiec powiedział, że trzeba by zabrać te śmieci, które leżą przy 

drodze jak się jedzie na Kolonię Sitno. 

Pan Przewodniczący odczytał wniosek Parafii w Horyszowie Polskim 

dotyczący udzielania dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków –Kościół Rzymskokatolicki 

w wysokości 12tys.zł. 

Pan Przewodniczący poinformował, że wniosek ten będzie mógł być 

rozpatrzony dopiero po wejściu w życie uchwały, którą przyjęliśmy na 

dzisiejszej sesji odnośnie dotacji do zabytków. Podobna sytuacja będzie miała 

też miejsce przy kościele w Cześnikach.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał wniosek Szkoły w Cześnikach 

w sprawie dofinasowania festynu rodzinnego, który odbędzie się dnia 

16.06.2013r. na boisku szkolnym w Cześnikach. 

Pan Wójt powiedział, że nie mamy wiele środków, aby dołożyć do Parafii 

w Horyszowie tak samo, jeśli chodzi o Parafię w Cześnikach, jednak, jeśli 

uchwała przejdzie to trzeba będzie się zastanowić nad jakimiś skromnymi 

środkami. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że jeśli chodzi o dofinasowanie festynu 

rodzinnego w Cześnikach to podobnie jak w przypadku festynu w Jarosławcu 

będą przekazane jakieś skromne środki z funduszu alkoholowego w granicach 

do 500zł. 

   

 

Ad. 9 

 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

Protokół Nr XXXIII/2013 i Nr XXXIV/2013 wyłożony był do wglądu 

bezpośrednio w trakcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Państwo Radni zapoznali się  
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z Protokołami i czy są do nich uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli Protokół Nr XXXIII/2013 i Nr 

XXXIV/2013w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za, 0 – przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym się. 

 

Ad. 10 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk           Edward Tukiendorf 

 


